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Abstract (en)
[origin: ES265968U] A support tube for cross-wound coils and cross-wound windings for the bleaching and dyeing of shrinking yarns consisting of
a strip, closed in itself, of a porous, elastic two-layer nonwoven fabric of synthetic fibers and/or endless fibers which are joined to each other, where
the lower layer has a corrugation oriented parallel to the longitudinal direction, and the upper layer covers the folds formed by the corrugation on the
outside and is connected firmly to the lower layer in the region of the largest diameter of the folds.

Abstract (de)
Eine Trägerhülse für Kreuzspulen und Kreuzwickel zum Bleichen und Färben schrumpfender Garne, bestehend aus einem in sich geschlossenen
Streifen aus einem zweischichtigen, porösen, elastischen Vliesstoff aus synthetischen Fasern und/oder Endlosfasern, die untereinander verbunden
sind, wobei die Unterschicht eine sich parallel zur Längsrichtung orientierende Plissierung aufweist und die Oberschicht die durch die Plissierung
gebildeten Falten auf der Außenseite überdeckt und im Bereich des größten Durchmessers der Falten mit der Unterschicht fest verbunden ist.
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